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Betreft: schriftelijke inbreng voor het Rondetafelgesprek Brexit d.d. 19 april 
 
 
Geachte leden van de Vaste Commissie Europese Zaken, 
 
In de afgelopen twee jaar hebben wij namens de gehele Nederlandse visserijsector (inclusief 
toelevering en verwerking) en de visserijgemeenschappen diverse malen uw aandacht gevraagd voor 
het behoud van een levensvatbare Nederlandse visserijketen en een verantwoord beheer van de 
visbestanden na de Brexit-onderhandelingen. Namens de leden van de Redersvereniging voor de 
Zeevisserij (RVZ), VisNed en de Nederlandse Vissersbond (NVB) zijn wij u zeer erkentelijk voor de 
steun die wij ook vanuit de Tweede Kamer hebben mogen ontvangen om het unieke karakter van de 
visserijsector in het Brexit dossier op de Europese agenda te plaatsen. 
 
Dat heeft er mede in geresulteerd dat er de vorige maand door de Europese Raad commitments zijn 
vastgelegd die naar onze mening een goede uitgangspositie vormen voor de verdere 
onderhandelingen voor een toekomstige relatie tussen de Europese Unie en het Verenigd Koninkrijk.  
 
Vrijdag 23 maart jl. heeft de Europese Raad richtlijnen aangenomen hoe de relatie met het Verenigd 
Koninkrijk er na de Brexit uit moet komen te zien. In deze richtlijnen is expliciet vastgelegd dat “in de 
algemene context van de toekomstige vrijhandelsovereenkomst de bestaande wederzijdse toegang 
tot viswateren en de bestanden moet worden gehandhaafd”. 
 
Ook het besluit van 19 maart jl. om gedurende de transitieperiode tot 1 januari 2021 het volledige 
Europese acquis communautaire (het Gemeenschapsrecht, dus inclusief het Gemeenschappelijk 
Visserijbeleid) te handhaven, zien wij als een belangrijke voorwaarde om rust en tijd in te bouwen 
om tot een gezamenlijk stelsel van afspraken te komen voor een goed beheer van de meer dan 100 
gedeelde visbestanden. Dit is in het belang van alle betrokkenen in de Europese Unie en in het 
Verenigd Koninkrijk. 
 
Gezien de reacties vanuit het Verenigd Koninkrijk m.b.t. met name de transitieovereenkomst - zowel 
vanuit politieke vertegenwoordiging als vanuit de visserijsector - belooft visserij nog steeds een 
heikel onderwerp in de komende onderhandelingen te worden. Graag benadrukken wij dat wij 
samen met onze zusterorganisaties in de andere lidstaten, verenigd in de European Fisheries Alliance 
(EUFA), streven naar een duurzame Brexit overeenkomst op gebied van visserij.  
 

Vanaf nu starten de onderhandelingen ten aanzien van de politieke verklaring van de Raad die naar 

verwachting in oktober zal worden aangenomen samen met het Uittredingsverdrag. De politieke 

verklaring legt de basis voor de toekomstige relatie tussen de EU en het VK. Om een gezamenlijk 

duurzaam bestandsbeheer te kunnen garanderen is het essentieel dat de eerdere commitments die 
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door de Raad zijn vastgelegd, ook worden gematerialiseerd in het toekomstig handelsakkoord. Om 

dat te bereiken dringen wij er op aan dat de basisprincipes van een EU-VK visserijovereenkomst 

worden vastgelegd in het politieke akkoord, dat wil zeggen: 

 
1. Blijvende, wederzijdse toegang tot elkaars wateren en elkaars afzetmarkten. 
2. Behoud van de huidige verdeling van vangstquota (“relatieve stabiliteit”) die is gebaseerd op 

historische/traditionele vangstpatronen. 
3. Voortzetting van de intensieve samenwerking tussen het VK en de EU-27 die noodzakelijk is voor 

een verantwoord gezamenlijk beheer van de vele gedeelde visbestanden, op basis van 
wetenschappelijk advies. 
 

Namens de gehele Nederlandse visserijsector zal Pim Visser bijgaande brief graag mondeling 
toelichten tijdens het rondetafelgesprek dat gepland staat voor donderdag 19 april aanstaande. 
Bijgaande brief zullen wij tevens delen met de collega woordvoerders visserij. 
 
Voor een verdere inhoudelijke toelichting verwijzen wij graag naar eerdere brieven die wij aan uw 
Kamer hebben gestuurd ten behoeve van het Rondetafelgesprek op 1 februari 2017 en 7 juni 2017. 
 
Met vriendelijke groet, 
 

 
Redersvereniging voor de Zeevisserij (RVZ) /Pelagic Freezer-trawler Association (PFA) 
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VisNed, Pim Visser (Directeur) 
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